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БЕОГРАД - Саветник српског вицепремијера Алфред Гузенбауер рекао је да се врло
смеле реформе Србије у области борбе против корупције високо цене широм Европе.

  

  

Бивши аустријски канцелар је истовремено оценио да би владавина права требало да
поспеши инвестиције и пословне активности.

  

"Успешне европске компаније које инвестирају у Србији ваши су најбољи амбасадори",
поручио је Гузенбауер у интервјуу за "Нови магазин".

  

Он каже да Србија у континуитету ради на унапређењу свог имиџа и да ће се он
поправљати кроз процес реформи, чији је циљ унапређење политичког и правосудног
система.

  

Према његовим речима, чланство у ЕУ представља главни приоритет у спољној
политици Србије.

  

"Ипак, чак и као будућа земља чланица ЕУ, Србија би требало да има распрострањене
дипломатске односе. Пошто ће Србија бити чврсто усидрена у ЕУ, њени односи са
Русијом, САД и многим другим земљама још су значајнији него сада".
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Бивши аустријски канцелар је оценио да су намере Србије јасне и искрене, да влада
схвата да је кључ за одржив политички и економски напредак Западног Балкана у
европским интеграцијама, и истиче да би волео да ЕУ буде посвећена Србији као што је
Србија ЕУ.

  

Званичан почетак преговора 21. јануара представља резултат огромног напора који је
уложен у читав процес и у том смислу почетак преговора има не само опипљив
материјални, већ и симболичан значај, сматра он.

  

"Када се осврнемо на искуства земаља које су не тако давно постале чланице ЕУ, попут
Пољске, Словачке и Румуније, биће нам јасније колико је процес европске интеграције
дуг и тежак. Имајући у виду и замор од проширења унутар ЕУ, сигурно је да Србија не
може да очекује да ће ићи брже ка ЕУ од других земаља које су биле део овог процеса",
оценио је он.

  

На питање како коментарише захтев да Србија потпише правно обавезујући документ о
свеобухватном успостављању односа са Косовом, он је нагласио да верује да "ћемо
касније, уз даљи развој принципа успостављених Бриселским споразумом,
нормализацију односа две стране видети као резултат, а не као услов процеса
интеграције у ЕУ".

  

Према његовим речима, Бриселски споразум представља историјско достигнуће за
политичку стабилност региона.

  

"Ипак, локални избори који су одржани у новембру 2013. године показали су да још
много тога мора да се уради на терену (због чега је потребан правно обавезујући
споразум). Убеђен сам да ће, пре или касније, Србија и Косово имати нормалне односе",
рекао је Гузенбауер.

  

Он је додао да је Влада Србије уложила велики напор у примену Бриселског споразума
и врло је посвећена процесу нормализације односа са Косовом.
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"Постоје јасни сигнали који говоре да је Влада спремна да превазиђе преостале
политичке препреке. Ипак, највећи изазов и за Србију и за Косово биће побољшање
економске ситуације. Политичка стабилност ће бити постигнута онда када се младима
буду обезбедили послови и нове животне прилике", истакао је Гузенбауер.

  

Упитан у чему види одлучујући допринос високом степену развијености Аустрије, бивши
канцелар каже:

  

"Аустрија ужива у непрекидном економском успеху још од краја Другог светског рата.
Нема незапослених младих људи, нема штрајкова и у земљи влада социјални мир.
Животни стандард просечног Аустријанца релативно је висок. Живимо у миру са својим
суседима и захвални смо на политичкој стабилности која постоји у ЕУ".

  

(Танјуг)
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